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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Egyetért-e a Kormány azzal, hogy az oltás kapcsán is 
példát kell mutatniuk a politikusoknak?"

Tisztelt Miniszter Úr!

Orbán Viktor miniszterelnök tegnapi bejelentése szerint a Kormány megváltoztatta az oltási tervet, 
így a kormánytagok a 60 év feletti krónikus betegek után, a rendvédelmi dolgozók és a védekezés 
egyéb szereplői között kapják majd meg a vakcinát az operatív törzs tagjaival együtt.

A Polgári Válasz mozgalom korábban javasolta, hogy elsőként a kormánytagok és az országgyűlési 
képviselők oltassák be magukat, ezzel is bizonyítva, hogy biztonságos és hatékony vakcinák állnak 
rendelkezésünkre.

E kezdeményezés egyébként nem egyedülálló, hisz a világ számos államának vezetője oltatta be 
magát annak érdekében, hogy jó példával elöl járva növelje az oltási hajlandóságot, hisz csak ez 
vethet véget a gyilkos kór tombolásának, és jelenthet kiutat a korlátozások alól. A teljesség igénye 
nélkül így tett:

- Joe Biden elnök és felesége, valamint Mike Pence korábbi alelnök és felesége, illetve Nancy 
Pelosi házelnök;
- Andrej Babis cseh miniszterelnök;
- Ana Brnabic szerb miniszterelnök;
- Katerina Sakellaropoulou görög elnök és Kyriakos Mitsotakis miniszterelnök;
- Reuven Rivlin izraeli államfő és Benjamin Netanjahu miniszterelnök;
- Joko Widodo indonéz elnök.

Fentiek alapján kérdezem tisztelt Miniszter úrtól:

- Egyetért-e a Kormány azzal, hogy az oltás kapcsán is példát kell mutatniuk a politikusoknak?



- Tervezik-e a Kormány tagjait és az országgyűlési képviselőket soron kívül beoltani, ezzel is példát
mutatva a most még hezitáló polgároknak?

- Ha nem, akkor tervezik-e elérhetővé tenni az oltás lehetőségét a kormánytagokkal egyidőben az 
országgyűlési képviselőknek, esetleg települési polgármestereknek és képviselő-testületeknek?

Várom megtisztelő válaszát!

Bencsik János
országgyűlési képviselő
Polgári Válasz
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